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ZÁPISNICA č. 3/2019 ZO ZASADNUTIA AS MTF STU 
DŇA 21. 5. 2019 

 

Prítomní členovia: doc. RNDr. Mária Behúlová, CSc., doc. Ing. Jozef Bílik, PhD., doc. Ing. Andrea Chlpeková, 
PhD., doc. Ing. Bohuslava Juhásová, PhD., doc. Ing. Richard Kuracina, Ph.D., doc. Ing. Milan Naď, CSc., Ing. 
Pavol Noga, PhD., RNDr. Pavol Priputen, PhD., doc. Ing. Róbert Riedlmajer, PhD., doc. Ing. Peter Schreiber, 
CSc., Ing. Peter Szabó, PhD., doc. Ing. Jaromíra Vaňová, PhD., prof. Ing. Pavel Važan, PhD., doc. Mgr. Róbert 
Vrábeľ, PhD., Marek Dúcky, Bc. Miroslava Fačková, Karolína Froncová, Marián Pavlík, Jozef Vivodík 
 

Schválený program: 
 

1. Úvod. 
2. Schvaľovanie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
3. Informácie z AS STU. 
4. Informácie o dianí na MTF STU. 
5. Prerokovanie s schvaľovanie: „Rozpočet MTF STU na rok 2019“. 
6. Prerokovanie a schvaľovanie: „Výročná správa o hospodárení MTF STU za rok 2018“. 
7. Rôzne 
 

1. Úvod 
 

Zasadnutie AS MTF STU otvoril a viedol predseda AS MTF STU doc. Naď. V úvode privítal všetkých 
prítomných a  oboznámil ich s návrhom programu zasadnutia AS MTF STU.    
 

2. Schvaľovanie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
Schválenie navrhnutého programu 
                                za:  19 proti:  0 zdržali sa:  0          
                 
Ako skrutátori boli navrhnutí a schválení: Bc. Fačková a pán Vivodík 
                                za:  19 proti:  0              zdržali sa:   0 
 

Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a schválení: doc. Vrábeľ a pani Karolína Froncová 
                                za:  19 proti:  0 zdržali sa:   0 
 

3. Informácie z AS STU 
Doc. Naď informoval o priebehu volieb do AS STU na funkčné obdobie 2019-2023 a o plánovanom 
programe zasadnutia AS STU, ktoré sa uskutoční dňa 27. 5. 2019. 
 

4. Informácie o dianí na MTF STU 
Dekan, prof. Čambál informoval o: 

- Rozpočte MTF STU, 

- Dlhodobom zámere MTF STU, 

- financovaní UVP, 

- optimalizácii pracovných pozícií, 

- plánovanom predaji budovy na Paulínskej ulici. 
Do diskusie sa zapojili doc. Riedlmajer, doc. Bílik a doc. Vaňová. 
 

5. Prerokovanie a schvaľovanie dokumentu: „Rozpočet MTF STU na rok 2019“ 
Materiál „Rozpočet MTF STU na rok 2019 (návrh)“ prezentovala tajomníčka fakulty, Ing. Tibenská, ktorá 
informovala o: 

- reálnych výnosoch fakulty, 

- rozdiele hospodárskeho výsledku, 

- možných úpravách dotácií v priebehu roka, 

- možnosti vytvárania ďalších zdrojov. 
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Predseda Ekonomickej komisie MTF STU - doc. Schreiber, informoval o prerokovaní predloženého návrhu 
Rozpočtu MTF STU na rok 2019 v Ekonomickej komisii a rozpočet odporučil schváliť. 
Do diskusie, ktorá následne prebehla sa zapojili: RNDr. Priputen, doc. Vaňová, Ing. Juhásová, Ing. Tibenská, 
doc. Bílik a dekan, prof. Čambál. V diskusii sa rozoberali predovšetkým optimalizačné opatrenia ŠD M. Uhra 
a nárast mzdových prostriedkov. 
 

UZNESENIE 16/2019 
Akademický senát MTF STU schválil Rozpočet Materiálovotechnologickej fakulty STU na rok 2019 bez 
pripomienok. 
                                     za: 19                proti: 0               zdržali sa: 0 
 

6. Prerokovanie a schvaľovanie dokumentu „Výročná správa o hospodárení MTF STU za rok 2018“ 
Materiál „Výročná správa o hospodárení MTF STU za rok 2018 (návrh)“ prezentovala tajomníčka fakulty, 
Ing. Tibenská, ktorá informovala o: 

- prehľade pridelených dotácií, 

- ročnej účtovnej závierke, 

- dosiahnutom výsledku hospodárenia za rok 2018, 

- čerpaní dovoleniek. 
Predseda Ekonomickej komisie MTF STU - doc. Schreiber, informoval o prerokovaní návrhu Výročnej správy 
za rok 2018 v Ekonomickej komisii a Výročnú správu odporučil schváliť. 
Do diskusie, ktorá následne prebehla sa zapojili: Ing. Noga, doc. Vaňová, doc. Schreiber, doc. Kuracina, Ing. 
Juhásová, doc. Riedlmajer, doc. Naď, doc. Behúlová, Ing. Tibenská, prof. Važan a dekan, prof. Čambál. 
 

UZNESENIE 17/2019 
Akademický senát MTF STU schválil Výročnú správu o hospodárení MTF STU za rok 2018 s pripomienkami. 
                                     za: 18                proti: 0               zdržali sa: 0 
 

7. Rôzne 
V tomto bode požiadal dekan prof. Čambál o zvolanie ďalšieho zasadnutia AS MTF STU, na ktorom by sa 
prerokovával a schvaľoval Dlhodobý zámer MTF STU na obdobie 2019 - 2024. V rámci ďalšieho priebehu 
rokovania prebehla diskusia k ďalším otázkam, ktoré sa týkali stavu a možnosti stravovania sa na MTF STU. 
Do diskusie sa zapojili: Ing. Noga, PhD., doc. Behúlová, Bc. Fačková, doc. Kuracina, Ing. Juhásová, PhD. 
 
V závere zasadnutia doc. Naď poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie. 
 
 
V Trnave dňa: 21. 5. 2019 
 
 
Zapísala: Ing. Monika Lederleitnerová                                         .......................................... 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
doc. Mgr. Róbert Vrábeľ, PhD.                                       .......................................... 

 

Karolína Froncová                                                                        .......................................... 

 

 
                                                                                                 ........................................... 
                                                                                                     doc. Ing. Milan Naď, CSc. 
                                                                                                                                      predseda AS MTF STU 


